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-projekt- 

PROTOKÓŁ NR XXXVII/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 23 marca 2018 roku 

 

XXXVII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Sportu -  Anna Wilisowska 

Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska - Monika Pilichowska 

Kierownik Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich - Joanna Kłodzińska 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXVII sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest 

władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy 

stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma wnioski, uwagi do porządku obrad? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Bardzo proszę o przyjęcie do porządku obrad w 

kolejności dowolnej projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i Magazynowej w 

północno-zachodniej części obrębu Bielany Wrocławskiej. Jest to świeży temat z wczoraj. Jest 

fundacja, która ma się zająć budową i prowadzeniem prywatnej szkoły i przedszkola /na 150 dzieci/. 

Dlatego potrzebna jest tam w planie funkcja oświaty i stąd ten projekt uchwały. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką 

proszę o podniesienie ręki. 

 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 13 głosami /13 obecnych i przedstawia się następująco; 
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Dodatkowy projekt uchwały proszę wpisać w numerze 20. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/652/18 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 26 stycznia 2018 roku, w sprawie ustalenia zasad udzielania, Gminnej Spółce Wodnej 

Kobierzyce, dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce oraz określenia sposobu jej rozliczenia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/80/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

27 marca 2015 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Uczniów Gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2018. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jagodowej w 

południowo-środkowej części wsi Małuszów.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Bocznej w południowo-

środkowej części wsi Tyniec Mały.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy zagrodowej położonego w południowo-

wschodniej części obrębu Kobierzyce.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 

18. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat realizacji 

projektu partnerskiego pn.:"Budzimy ambicje, spełniamy marzenia-projekt dla szkół 

w Gminie Kobierzyce". 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Wysokiej, wchodzącej w 

skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wysokiej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i Magazynowej 

w północno-zachodniej części obrębu Bielany Wrocławskiej. 

21. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2017 roku. 

22. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2017. 

23. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2017. 

24. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2017. 

25. Sprawozdanie z działalności Kobierzyckiego Ośrodka Kultury w 2017 roku. 

26. Interpelacje radnych. 

27. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

28. Zapytania radnych i sołtysów. 

29. Wnioski i sprawy różne. 

30. Komunikaty Przewodniczącej. 

31. Zakończenie obrad.  
 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób / 13 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Przy projektowaniu budżetu umówiliśmy się, że co roku w innej miejscowości 

będziemy budować siłownie. W 2017 roku w 5 miejscowościach to zrealizowaliśmy, a na ten rok przy 

planowaniu było to pominięte. Obiecaliśmy sobie, że teraz przy zmianie marcowej te siłownie się 

pokażą. Oczywiście się nie pokazały. Nie ma tego. Mam jeszcze kilka pytań, które dotyczą nowych 

inwestycji. Klasyfikacja – jakaś dziwna moda u nas jest, że najpierw uchwalamy drogi, później 

ściągamy z dróg i przeznaczamy to na inny cel – w Tyńcu Małym przeznaczyliśmy 200 000 zł na 

zagospodarowanie terenu zielonego a w innym punkcie dodaliśmy do dróg pół miliona. Było podobnie 

kiedyś w Bielanach Wr. Jest kilka nowych inwestycji np. utworzenie zadania „Budowa zasilania sceny 

na terenie Arkalandii”. W zeszłym roku lub jeszcze w tym roku dawaliśmy środki na Arkalandię. 7000 

zł- można to z funduszu sołeckiego pokryć a nie znowu zmiana. Brakowało po 20 000 zł na siłownię – 

pouciekały drobne kwoty i dlatego tego nie ma.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: W odniesieniu do 500 000 zł dla Starostwa - jest to przyznanie się 

do błędu. W tym roku musimy oddać pieniądze, które się Staroście należą. Pozostałe zmiany wynikają 

z przetargów. Wnioski o siłownię nigdy nie oczekiwały do budżetu. Pisemnego wniosku nie ma. 

Na salę obrad przyszedł radny Dariusz Matuszewski. 

Radny Adam Raś: Składałem te wnioski o siłownie zewnętrzne osobiście i mam potwierdzenie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeśli chodzi o zmianę w budżecie, projekt wyszedł o 200 000 zł 

droższy, chcieliśmy mieć porządek w budżecie. Arkalandia - 7000 zł – wandale zniszczyli skrzynkę 

elektryczną. Jest to utrzymanie materii istniejącej a nie nowa inwestycja. Wniosek o siłownię był, ale 

są też inne duże inwestycje sportowe. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Rozstrzygane przetargi są większe niż budżet np.  w 

przypadku świetlicy w Ślęzie. Chcemy wykonać wszystkie zadania z budżetu. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: To, co powiedzieli panowie wójtowie jest droższe od 

pieniędzy, ale ad vocem pani Skarbnik – nie wszystko musi być na piśmie – umowy dżentelmeńskie 

obowiązują. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/700/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/701/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk  omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Kolejny raz stawia się nas jako Radę Gminy w sytuacji trochę trudnej bo komisarz 

decyduje i narzuca nam taki a nie inny podział. Trudno będzie wytłumaczyć mieszkańcom, że 

rezygnujemy z większego okręgu tworząc mniejszy okręg. Druga sprawa, tworzymy okręgi składające 

się z dużej ilości miejscowości i tylko współczuć takiemu radnemu, który będzie miał taki okręg, żeby 

godnie reprezentować ten okręg i sprawować mandat radnego bo trudno mu będzie nawet uczestniczyć 

w zebraniach wiejskich, ponieważ niektóre się pokrywają. Przed wyborami mieszkańcy będą mieli 

pretensje nie do komisarza tylko tutaj do pana wójta, do nas radnych. Źle się też dzieje, że 

likwidujemy okręg na południu a tworzymy na północy co i tak już w tej chwili widoczna jest 

przewaga północy i nie tylko w radnych ale i w budżecie.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mieliśmy inny projekt, ale nie został on 

zaakceptowany. Nie można rozdzielać sołectw i robić okręgów szarpanych. Musi być określona 

ciągłość. Poza tym nie można zmieniać wszystkich okręgów.  To wszystko mieści się w normie 

przedstawicielstwa.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13  głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę 

nr XXXVII/702/18 w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zgodnie z ordynacją wyborczą to ostatnie wybory wg 

tej formuły jeśli nie będzie zmian. Zaczynam się martwić o techniczną stronę wyborów. Mają być 

kamery, ma być transmisja danych ale na razie nie wiadomo jak, kto i gdzie. Już słyszę sygnały, że to 

spadnie na barki samorządów.  

Radny Czesław Stadnik: Nie tylko od strony technicznej ale też finanse i nie ma kandydatów do 

komisji. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/703/18 w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/704/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/652/18 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 26 stycznia 2018 roku, w sprawie ustalenia zasad udzielania, Gminnej 



 

8 

Spółce Wodnej Kobierzyce, dotacji z budżetu Gminy Kobierzyce oraz określenia 

sposobu jej rozliczenia. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/705/18 w sprawie zmiany uchwały nr VI/80/15 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Uczniów Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Krzysztof Kmiecik: Koszt jednego miejsca w schronisku - czy to jest na zasadzie rotacji? 

Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Monika Pilichowska : Dotacja jest udzielana z góry 

na początku roku. My średnio przyjmujemy, że to są 22 sztuki psów. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Jakie mamy możliwości kontroli podmiotów, którym udzielany dotacji? 

Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Monika Pilichowska: Są sprawozdania półroczne. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Paragraf  7 – na obszarze gminy będzie się okresowo organizować 

wyłapywanie zwierząt – czy to jest jakoś po nowym roku, przed wakacjami? 

Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Monika Pilichowska: Na zgłoszenia reagujemy i 

wyłapujemy. 

Radny Czesław Stadnik: Chciałbym zauważyć, że to nie jest zabawa. Dzisiaj to jest 100 000 zł. To 

jest sprawa poważna. 

Salę obrad opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda – zwolniła się i jest usprawiedliwiona. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/706/18 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2018. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Salę obrad opuścił radny Henryk Łoposzko. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/707/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Jagodowej w 

południowo-środkowej części wsi Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Salę obrad opuścił radny Jarosław Zawisza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/708/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Bocznej w południowo-

środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Na salę obrad wrócił radny Jarosław Zawisza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/709/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy zagrodowej położonego w 

południowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/710/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/711/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

oświadczenia.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła oświadczenie 

nr XXXVII/1/18 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat 

realizacji projektu partnerskiego pn.:"Budzimy ambicje, spełniamy marzenia-projekt 

dla szkół w Gminie Kobierzyce". 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.19. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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Radny Łukasz Orfin: Janusz Korczak to autorytet niekwestionowany ale czy w uchwale będzie 

uwzględnione drugie imię i nazwisko Janusza Korczaka? Henryk Goldszmit. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Nie jest to wiedza tajemna ale nie musi tego być . Nadaje się na 

przykład imię Karola Wojtyły lub Jana Pawła nie nadmieniając. W życiorysach jest podane. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVII/712/18 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Wysokiej, 

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Salę obrad opuścił radny Jarosław Zawisza. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXVII/713/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i Magazynowej w 

północno-zachodniej części obrębu Bielany Wrocławskiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.21. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wszyscy państwo się zapoznaliście 

ze sprawozdaniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2017 , jeśli są pytania to jest na sali 

obecna pani Sylwia Bajek z GOPS-u.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Głosowanie sprawozdania. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 11 

głosami pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad.22. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 11 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 

 

Ad.23. 

Na salę obrad wrócił radny Jarosław Zawisza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 12 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 
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Ad.24. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 12 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 

 

Ad.25. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Radny Łukasz Orfin: Chciałbym podziękować pani dyrektor KOK-u za zaangażowanie, za to, że jest 

na wszystkich imprezach. 

Głosowanie sprawozdania. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 12 

głosami pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Serdecznie dziękuję zarówno pracownikom Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej jak i Kobierzyckiego Ośrodka Kultury za pracę dla mieszkańców naszej 

gminy. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska złożyła interpelację dotyczącą 

komunalnych zasobów mieszkaniowych  / załącznik nr 3/. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Co ja mam w tej kwestii zrobić? Odpowiedzieć na to? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Odpowiedzieć w terminie 

ustawowym. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: No tak, tylko pytanie jest takie. Jesteście państwo Radą, 

która decyduje o budżecie. Budżet jest zatwierdzony. 3 miliony zł wydać w ciągu roku to nie jest takie 

proste jak komuś się wydaje. Podanie o mieszkanie składa każdy a płaci za mieszkanie coraz mniej 

osób i mamy z tym problem. Boczna 4 w Ślęzie musi być zrobiona z konieczności i nie jest to nasz 

wymysł. Kąty Wrocławskie mają podobny problem. Wynajmują mieszkania dla lokatorów na stacji 

kolejowej. Kupują mieszkania za 400 000 zł. Temat jest poważny. To jest kwestia 3 milionów zł w 

skali roku. Nie wiem jak mam państwu odpowiedzieć na tą interpelację bo to państwo głosujecie nad 

budżetem. Jeżeli Rada Gminy przyjmie taki program dopłat to proszę bardzo, tylko kosztem czego – 
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proszę od razu wskazać źródło finansowania. Ludzie nie płacą i co my mamy teraz zrobić z tymi 

ludźmi? Musimy dać mieszkanie socjalne. Temat będzie się powtarzał dalej. To jest temat nie tylko 

wójta ale przede wszystkim Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Panie wójcie, ale ja napisałam w 

ostatnim zdaniu, że zdaję sobie sprawę, że jest to temat wymagający długich analiz i przemyśleń, ja 

nie oczekuję, że pan w odpowiedzi na interpelację napisze mi od razu, że pan zabezpieczył środki w 

budżecie czy że będzie pan wynajmować czy budować mieszkania bo wiadomo, że to jest proces, 

który wymaga wielkiej pracy.  

 

Ad.27. 

Brak. 

 

Ad.28. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Na ostatniej sesji poruszałam sprawę 

rozważenia zaostrzenia kryteriów przyjęcia do szkół na terenie naszej gminy z racji przeludnienia i 

wprowadzania drugich zmian z tego tytułu, że melduje się dzieci spoza naszej gminy. Chciałam 

zapytać czy w tej sprawie zostały poczynione jakieś kroki? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Nad kryteriami przyjęć dzieci do przedszkoli , do klas pierwszych 

szkół podstawowych, pracujemy zawsze długo i z należytą uwagą bo wiemy jaki jest problem. 

Współpracujemy ściśle z naszą kancelarią. Kryteria, które przedkładaliśmy państwu do uchwalenia są 

znacznie ostrzejsze, niż te które stosuje np. miasto Wrocław. Zasadniczym problemem jest fikcyjne 

meldowanie się ludzi w miejscowościach gdzie są nasze szkoły z kuchnią, stołówką, z wysokim 

standardem funkcjonowania. W związku z tym, najważniejsze są te kryteria i dokumenty, które 

poświadczają zamieszkiwanie na terenie gminy Kobierzyce. I o ile np. Wrocław opiera się w tym 

względzie na oświadczeniach, to w naszych kryteriach żądamy zawsze zaświadczeń. W prawie 

polskim jest tak, że oświadczenie wystarczy. Tu jest problem społeczny. Polak potrafi się 

przemeldować. Trudno jest sobie poradzić z takim tematem, który fundują nam nasi mieszkańcy 

meldując dzieci spoza gminy. Wszyscy wiedzą, wszyscy o tym mówią, ale nikt nie zgłosił nam 

fałszywych oświadczeń.  

Radca prawny Monika Pacholska: W gminie tak jak pani sekretarz mówi mamy jedne z 

najostrzejszych kryteriów jakie funkcjonują i są dozwolone przez prawo.  

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Temat jest bardzo poważny. Spotkam się z trójkami klasowymi w 

Wysokiej, w Tyńcu Małym i w Bielanach Wrocławskich. Jeśli tego procederu nie zatrzymamy to 

nawet wybudowanie 20 szkół nie pomoże bo budujemy szkoły o wysokim standardzie i wszyscy chcą 

do nich chodzić . Apel jest do rodziców – albo przestaniecie meldować dzieci spoza gminy, albo będą 

drugie zmiany w szkołach , bo to do tego prowadzi. Z demografii gminy te liczby nie wynikają. 
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Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: Czy była prowadzona weryfikacja tych dzieci? Jako sołtys 

na pewno włączę się do tej akcji. Proszę wystąpić oficjalnie do sołtysów aby się włączyli do walki z 

fikcyjnym meldunkiem tych osób. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To jest nasz wspólny interes. Gdyby była rejonizacja to 

nie byłoby tego problemu. Rozmowa z mieszkańcami to chyba w tej chwili jedyny sposób, żeby to 

wstrzymać. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Złożyłam wniosek o salę 

honorowych obywateli naszej gminy i nie dostałam odpowiedzi. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Odpowiedzi nie było bo zabytki zostały przeniesione z 

tej sali obok i tutaj chcemy zrobić miejsce na portrety honorowych obywateli naszej gminy. 

 

Ad.29. 

Radny Jarosław Zawisza: Mamy problem ze skrzyżowaniem Kłodzka/ Sosnowa. Tam doszło już do 

wielu wypadków. Jest duże osiedle, dużo osób wyjeżdża. Mam informacje od wójta Kopcia z tego 

tygodnia, że dalej z Powiatem nie dogadaliśmy się co w tym miejscu można, co należałoby zrobić. 

Taka prośba do naszych radnych powiatowych, żeby się włączyć w temat rozwiązania tej sprawy 

skrzyżowania Sosnowa/Kłodzka.  

Zastępca Wójta Gminy Piotr Kopeć: Po naszej rozmowie rozmawiałem z naszą koleżanką tez 

radną. Historycznie to było tak, ze w temacie Bielan Wrocławskich rozwiązywaliśmy trzy tematy 

związane z drogą będącą obecnie w zarządzie Powiatu: światła przy kościele w Bielanach 

Wrocławskich, skrzyżowanie z ulicą Polną, wjazd od Kobierzyc na wysokości ulicy Sosnowej. Kiedyś 

stał tam fotoradar i powodował u kierowców zwalnianie na tym odcinku. Fotoradar został ściągnięty. I 

to nie za naszą sprawą czy Powiatu tylko fotoradary nie mogą być usytuowane przy drogach niższego 

rzędu niż wojewódzkie czy nawet krajowe. Temat świateł został wykonany, temat ulicy Polnej 

również. Temat skrzyżowania został w pierwszej fazie zatwierdzony przez Starostwo natomiast 

ostatnia faza była taka, że my na początku rozmawialiśmy żeby tam zrobić wyniesione przejście dla 

pieszych. Dostaliśmy informację, że tego przy drogach głównych przejazdowych nie stosuje się. 

Rozwiązanie jedyne, które wchodzi tutaj w grę czyli coś na kształt szykany jak widzimy nieraz na 

wjazdach na bezpiecznej ósemce, to jest rozwiązanie o znaczących kosztach. Zastanawialiśmy się czy 

tam nie wprowadzić sygnalizacji świetlnej, ale powiedzieliśmy sobie, że wtedy prawie każda ulica w 

Bielanach powie – to my też chcemy. Tam jest różnica poziomu terenu a to generuje koszty. 

Deklarował starosta, że przyjedzie do nas, usiądziemy i wspólnie się zastanowimy co tam zrobić. 

Radny Czesław Stadnik; Wrócę do tematu mieszkań – rozbudowa szkół a mieszkania, nie stać nas, 

żeby budować mieszkania. Proponuję w maju zwołać posiedzenie Komisji Użyteczności Publicznej i 

zastanowić się nad tym problemem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska złożyła wniosek w sprawie programu 

ograniczenia niskiej emisji dla gminy Kobierzyce / załącznik nr 4/. 
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Ad.30. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W kwietniu prawdopodobnie sesji 

nie będzie. Przypominam państwu o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. 

Życzę Państwu zdrowych, radosnych Świąt Wielkanocnych. 

 

Ad.31. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXVII 

Sesji Rady Gminy.  

 

Sesja zakończyła się o godz.11.10. 

Liczba załączników: 4.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180323. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 

 


